
PROTOKOL Nr 21
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

ktore odbylo sie w dniu 28 grudnia 2011 roku
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o godzinie 1030 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Michal Jaroch. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik nr
1 do protokolu;) odczytal proponowany porzadek obrad:

I. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian w porzadku obrad.

4. Przyjecie protokolu z kontroli .Zapoznanie z protokolem kontroli przeprowadzonej

w Urzedzie miasta Marki przez Najwyzsza Izbe Kontroli".

5. Przyjecie protokolu z kontroli "Gospodarowanie srodkami publicznymi w zakresie
utrzymania, remontow, modemizacji i budowy drog i chodnikow (planowanie i

realizacja) w 2010 roku - analiza.o 6. Przyjecie protokolu z kontroli "Analiza Dzialalnosci Burmistrza w zakresie realizacji
programu budowy kanalizacji w Markach przez Wodociag Marecki, ze szczcgolnym
uwzglednieniem dofinansowania ze srodkow UE".

7. Przygotowanie gminy w zakresie przyszlych zadan - opracowane koncepcje, plany,
projekty, itp. - analiza i ocena.

8. Analiza pisma Pani Barbary Dorobek - kontynuacja.
9. Sprawy rozne,

1O. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porz<!dku obrad.

Przewodniczacy Komisji zlozyl wniosek 0 wykreslenie z porzadku obrad posiedzenia komisji
punktow 4,5 i 6 i wprowadzenie do porzadku obrad pkt. Analiza pisma Pani Beaty Sosinskiej
w sprawie uchwaly Nr VI/47/2011 Rady Miasta Marki z dnia 30 marca 2011 roku w sprawie
rozpatrzenia skargi na dzialalnosc Burmistrza Miasta Marki.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia wniosku.

Glosowanie:
za - 4
przeciw-O
wstrzymalo sie- 0
(w glosowaniu bralo udzial4 radnych).

Przewodniczacy komisji przedstawil nastepujacy porzadek obrad po zmianach:

I. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian w porzadku obrad.

4. Analiza pisma Pani Beaty Sosinskiej w sprawie uchwaly Nr VI/47/2011 Rady Miasta

Marki z dnia 30 marca 2011 roku w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc

Burmistrza Miasta Marki.
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5. Przygotowanie gminy w zakresie przyszlych zadan - opracowane koncepcje, plany,
projekty, itp. - analiza i ocena.

6. Analiza pisma Pani Barbary Dorobek - kontynuacja.
7. Sprawy rozne .
8. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 4. Analiza pisma Pani Beaty Sosinskiej w sprawie uchwalv Nr VI/47/2011 Rady
Miasta Marki z dnia 30 marca 2011 roku w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc
Burmistrza Miasta Marki.

Radny Radoslaw Dec odczytal pismo Pani Beaty Sosinskiej z dnia 25 sierpnia 2011 roku w
sprawie uchwaly nr VI/47/2011 Rady Miasta Marki z dnia 30 marca 2011 roku w sprawie
rozpatrzenia skargi na dzialalnosc Burmistrza Miasta Marki. Pismo stanowi zalacznik nr 2.

Przewodniczacy Komisji odczytal uzasadnienie do uchwaly nr VI/47/2011 Rady Miasta
Marki z dnia 30 marca 2011 roku w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc Burmistrza
Miasta Marki. Zalacznik nr 3.

W dyskusji udzial wzieli m.in .: Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch, Burmistrz Janusz
Werczynski.

Przewodniczacy Komisji zwr6cil sie do Burmistrza 0 odpowiedz merytoryczna na pytania
Pani Beaty Sosinskiej zawarte w pismie stanowiacyrn zalacznik nr 2 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski wraz z czlonkami komisji rewizyjnej postanowili spotkac sie
przy ul. Batorego w Markach i omowic sprawe Pani Beaty Sosinskiej bezposrednio na
miejscu.

Pkt. 5. Przygotowanie gminy w zakresie przyszlych zadan - opracowane koncepcje,
plany, projekty, itp. - analiza i ocena.

W dyskusji udzial wzieli m.in.: Burmistrz Janusz Werczynski, Naczelnik Wydzialu Ochrony
Srodowiska Gospodarki Wodnej i Rolnictwa Pan Hubert Komorowski, Przewodniczacy
Komisji Michal Jaroch, radny Radoslaw Dec, radna Elzbieta Brzozowska, radny Pawel
Pniewski , naczelnik Wydziahi Inwestycji Pani Anna Sekula.

W dyskusji om6wiono nastepujace kwestie m.in.: wdrozenie programu gospodarki odpadami;
zamierzenia inwestycyjne planowane do realizacji w 2012 roku; prace odwodnieniowe

w2012roku.

Pkt. 6. Analiza pisma Pani Barbary Dorobek - kontynuacja.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz na dzien dzisiejszy chodnik do placu zabaw nie
bedzie wykonany w zwiazku z brakiem srodkow. Ponadto komisja rewizyjna stwierdzila
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m.in., ze na podstawie zgromadzonych informacji oraz ogledzin, teren ul. Zaiaczka jest
monitorowany, place zabaw sa kontrolowane, piasek z piaskownic placu zabaw wymieniany
jest dwa razy do roku, w ramach posiadanych srodkow prowadzone sa naprawy
i konserwacje placu zabaw

Pkt. 7. Sprawy rozne.

Dyskusji rue podjeto.

Pkt. 8. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1240 Przewodniczacy Michal Jaroch zamknal Posiedzenie Komisji Rewizyjnej.
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Protokolowala
Anna Broma Przewodniczacy Komisji

Michal Jaroch
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